



Protokoll fört vid styrelsemöte med Eslövs Brukshundklubb 2023-07-04 via Zoom kl 19.00-21.10

Närvarande: Annika Ahlqvist, Maria Näslund, Eva Paulin, Lena Nilsson (t o m § 9) Anna-Maria Larsson,

Ej närvarande: Jessica Bengtsson, Josefine Hansson, Sara Selberg

§ 1. Mötets öppnande

Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§ 2. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes.

§ 3. Val av justerare

Anna-Maria Larsson valdes till justerare.

§ 4. Föregående mötes protokoll

Protokollet från styrelsemötet 2023-06-07 godkändes och lades till handlingarna.

§ 5. Protokollsuppföljning

Kvarstående punkter från tidigare styrelsemöten:

- Förslag om rutiner för utlämning av nycklar har tagits fram.
- Rallylydnadsskyltarna ska förvaras i skåp med hänglås i den olåsta delen av tävlingsboden. Nytt skåp behöver införskaffas för detta ändamål och boden behöver struktureras upp. Förslag på att borra hål i dörren och sidan och sätta en kedja med hänglås i ett enklare skåp/garderob, för en billigare lösning.
- Förslag på generell policy för körersättning och andra ersättningar för klubben har tagits fram.
- Olika alternativ till finansiering ska undersökas (Sparbanken, SISU) av Maria Näslund och Lena Nilsson.

§ 6. Ekonomisk rapport

- På klubbens bankkonton fanns vid dagen för mötet totalt 334 992 kr.
- Klubben hade vid dagen för mötet totalt 421 medlemmar.
- Arbetet med hydroforen som akut behövde bytas är betalt, 3 263 kr.

§ 7. In- och utgående skrivelser

Inkomna skrivelser:

2023-06-29: Besiktningsrapport från Anticimex avseende vattenskadan.

2023-07-04: Länsförsäkringars utlåtande angående vattenskadan.

Reparationen av hydroforen kommer inte att ersättas och det kommer att göras ett åldersavdrag på 80%. Resterande 20% kommer försäkringsbolaget att ersätta. Lena Nilsson *uppdrogs* att inhämta offerter från olika leverantörer för att åtgärda skadan.

§ 8. Rapporter från verksamhetsgrupper

Genomgång av inkomna rapporter enligt bilaga 1.

• Bruks- och lydnadsgruppen

- När det gäller läger i samband med IPO-R-tävlingen behöver vi avvakta med besked tills vi vet mer om tidplanen för åtgärderna av vattenskadan. Det kan vara möjligt att det är begränsad tillgång till vatten och toaletter med anledning av reparationer i stugan. Styrelsen behöver mer information om hur det är tänkt med övernattningar och användning av el, toaletter och annan utrustning i stugan, samt om det kommer att inkomma några intäkter till klubben.
- Styrelsen *beslutade* att rekommendera Fanny Tornblad till utbildning för tävlingsledare lydnad.

• IT/PR

- Upplägget på nya hemsidan har gått igenom SBK. Begärda ändringar har gjorts, och vi inväntar slutligt godkännande. Möte med instruktörerna planeras för att fastställa upplägget på webbshopen, så att båda siterna kan publiceras samtidigt.

• Stug- och trivsel

- Genomgång av förslag på rutin för olika ersättningar *bordlades* till ett kommande styrelsemöte, då alla kommer att ombes att läsa igenom förslaget ordentligt inför mötet.
- Prisuppgifter för tillverkning av nya nycklar ska inhämtas innan rutin för utlämning av nycklar kan fastställas.

§ 10. Verksamhetsplan

Inget att rapportera.

§ 11. Övrigt

Inget att rapportera.

§ 12. Mötet avslutas

Ordföranden tackade och mötet avslutades.

Nästa styrelsemöte blir *tisdagen den 1 augusti kl 19.00*.

Vid protokollet:

Eva Paulin
(Sekreterare)

Annika Ahlqvist
(Ordförande)

Anna-Maria Larsson
(Justerare)

Bilagor:

1. Rapport från verksamhetsgrupper till styrelsemöte med Eslövs BHK 2023-07-04

Rapporter från verksamhetsgrupper till styrelsemöte med Eslövs Brukshundklubb 2023-07-04

- **Agility (AA)**
 - Ingen rapport har inkommit.
- **Bruks och lydnad (EP)**
 - Tävling i IPO-R ytsök 8 oktober, klass V och A. (Inte inlagt i sbktävling än.) Förslag på att köra en IPO-vecka inför den, med kombination läger/träning för att locka mer långväga tävlande och färska ekipage. Dock inte bokad anläggning, annat kan också ske samtidigt.
 - Kort för träningsansvariga i sökgrupperna (vilket måste kunna uppvisas vid träning i grupp i skogen) har utdelats till Annika Wuolo, Johny Nilsson, Helene Degerman, Susanne Schönbeck, Eva Paulin, Ida Bengtsson och Per Manstrup Kristensen.
 - Fanny Tornblad föreslås att rekommenderas för tävlingsledarutbildning lydnad.
- **Försvarsmakten (TB)**

Ingen rapport har inkommit.
- **Hundägarutbildning/HUG) (AML)**
 - Det har varit ett instruktörmöte med Sanna ifrån Studieförbundet på klubben den 2/7, rapport kommer på ett senare möte.
 - Rapport från möte med Sofia Blomkvist (Hundbiologen) som skulle vilja hålla kurser på klubben, i framför allt agility för aktivering.
- **IT/PR (MN)**

Ingen rapport har inkommit.
- **Mark (JN)**

Den 14 juni bokades marken för Q3 2023.
- **Rallylydnad (IH)**

Ingen rapport har inkommit.
- **Specialsök (JB)**

Ingen rapport har inkommit.
- **Stug- och trivsel (LN)**
 - Ny fixardag är inplanerad söndagen den 27/8 då vi fortsätter med att göra fint i bodarna mm.
 - Vattenprov är beställt via kommunen och inlämnas på torsdag den 6/7, då kommunen tar emot prover.
 - Ansökan om elstöd kommer att göras. För att klubben ska göra det behövs det registreras ombud hos Skatteverket.
 - Ny grind är på plats. Stort tack till en av våra medlemmar som fixade den fina grinden. Den befintliga grinden närmst parkeringen kommer att lagas. Prisuppgift på en likadan grind är skickad.

- Fler tunnor ska tas bort. Merab's tömningsschema för vår gröna tunna är uppsatt inne i klubbstugan.
- Nyckelrutin har tagits fram. Vi behöver återigen lägga info på hemsidan om att har man en nyckel man inte använder ska den lämnas tillbaka.
- Golvet i de två små rummen bakom köket behöver åtgärdas. Rummet är tömt och ev kommer detta bli ett försäkringsärende. Besiktning av Anticimex är utförd och protokollet är skickat till försäkringsbolaget. De uppmätta värdena visar att det är hälsomässigt helt säkert att vistas i lokalen. Vi kan därmed fortsätta att bedriva verksamhet i stugan som vanligt.
- Rutin för olika ersättningar, såsom körersättning mm har tagits fram men är inte fastställd.